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Beste Buurtbewoner, 
 
Hartelijk dank voor het invullen van de enquête over het Hobbemaplantsoen. Van de 240 in 
de buurt verspreide enquêteformulieren hebben we er 99 ingevuld retour gekregen. Dat is 
een hoge score en toont de grote betrokkenheid bij het plantsoen! 
 
Wij zijn Johan van der Kooij (Paulus Potterstraat) en Camiel Bernaards (Jan van Scorelstraat). 
Graag willen het buurtgevoel vergroten. Het Hobbemaplantsoen kan daar een rol in spelen. 
We willen er niet een tweede Wilhelminapark van maken, maar met iets meer kleur, geur en 
beleving op en rond het plantsoen kunnen we er allemaal nog meer van genieten.  
  
Jullie reacties gaan we voorleggen aan het wijkbureau Oost, de buurtconciërge, wijkagent en 
de onderhoudsdiensten om te kijken wat we kunnen verbeteren. Mocht je tussentijds nog 
iets willen vragen of opmerken, mail gerust naar info@johanvanderkooij.nl 
Uiteraard laten we weten wat er uit de gesprekken komt.  
 
We gaan niets doen zonder overleg, want uiteindelijk willen we dat we allemaal plezier aan 
het plantsoen beleven en dat het bijdraagt aan de sfeer in de buurt. 
 
 
De meest voorkomende reacties uit de 99 ingevulde formulieren: 
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Ik wil helpen bij het onderhoud van het plantsoen

Ik wil meer variatie in planten en struiken

Ik erger me aan afval naast de containers

Goed dat er voorzieningen zijn zoals het inzamelpunt

Het Hobbemaplantsoen is een mooi stukje groen

Hobbemaplanstoen waardeer ik positief

Aantal reacties



Samenvatting van de opmerkingen: 
 

• Veel positieve reacties op deze enquête en het initiatief om het Hobbemaplantsoen 
op te waarderen.  

 
• Er zijn zorgen dat eventueel te plaatsen zitbankjes mogelijk hangjongeren en 

zwerfvuil aantrekken. Wij weten dat hier er al eens een enquête over is gehouden 
onder omwonenden, maar waren toch benieuwd hoe (nieuwe) buurtbewoners hier 
over denken. 
 

• Er is veel waardering voor de voorzieningen langs het Hobbemaplantsoen, maar 
velen wijzen op de keerzijde zoals afval dat naast de containers wordt geplaatst.  
 

• Fietswrakken zijn een bron van ergernis, evenals de vele fietsen die aan het groene 
hekwerk rond het plantsoen worden vastgeketend.  
 

• Er is veel vraag naar een grotere variëteit in planten en struiken. Als aanvullende 
suggesties voor het groen in het plantsoen worden genoemd: een moes/groentetuin 
voor de buurt, het stimuleren van biodiversiteit, een insectenhotel en een tiny forest 
(minibos). 
 

• Er zijn bezwaren tegen speeltoestellen, omdat er in het Wilhelminapark al een 
speeltuin is. 
 

• Verdere suggesties: een watertappunt (drinkwater), een picknicktafel, het 
vergroenen van de afvalcontainers (planten eromheen), parkeren rondom het 
plantsoen verbieden, goede afspraken maken met gemeente over schoonhouden 
van de containers, onderzoek naar de gezondheid van de vegetatie, contact 
opnemen met Stichting Wilhelminapark voor samenwerking, ophangen van 
nestkasten ... 

 
Naast alle suggesties en opmerkingen zijn we vooral verheugd dat al zo'n grote groep zegt 
zich in te willen zetten voor onderhoud. Hier gaan we zeker wat mee doen! 
 
PS: In deze brief hebben we het over het Hobbemaplantsoen, terwijl dit als zodanig, officieel 
in Utrecht niet bestaat. Heeft iemand een suggestie hoe we dit mooie plantsoen gaan 
noemen, en als zodanig aan de gemeente gaan voorleggen? 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Johan en Camiel 
 
 
 


